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§ 7 
Förvaltningens och nämndens information och frågor   
 

Förvaltningen hade ingen information och inga frågor. 

 

Ledmoten Demba Bah (MP) undrade hur situationen ser ut när det gäller 

ensamkommande barn.  
 

VO-chefen Kerstin Alnervik informerade om att det under hösten 2015 var en  

stor tillströmning av ensamkommande barn. Vid årsskiftet 2015/2016 var 

sammanlagt 350 barn aktuella för någon form av insatser. Tillströmningen har 

efter årsskiftet minskat betydligt och hittills rör det sig om 20-25 barn. 

Förvaltningen inrättade den 1 januari i år en enhet som enbart arbetar med 

ensamkommande barn.  

  


